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Bijlage: Brief van Saskia Hoogkamer  

 

 

Geachte leden, 

 

Saskia Hoogkamer heeft de Rekenkamercommissie verlaten. In bijgaande brief licht 

zij haar vertrek toe.  

 

Saskia’s lidmaatschap van de Rekenkamercommissie zou in juni 2023 aflopen. Maar 

vanwege persoonlijke omstandigheden kiest zij ervoor om haar termijn van vier jaar 

niet vol te maken.  

 

De Rekenkamercommissie dankt Saskia hartelijk voor haar inzet en betrokkenheid. 

Binnenkort start de werving van een opvolger.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

Rekenkamercommissie Wassenaar, Voorschoten, Oegstgeest en Leidschendam-

Voorburg 

 
Dolf Kamermans, voorzitter 



Dongen, 31 oktober 2022 

 

 

 

 

Beste Dolf, 

 

Zoals je weet ben ik recentelijk verhuisd vanuit Leidschendam-Voorburg naar Dongen in Brabant. Dat 

heeft tot gevolg dat ik per 1 november afscheid neem van de rekenkamercommissie, waar ik sinds 

2019 met veel plezier deel van uitmaak. 

De rekenkamercommissie van Wassenaar, Voorschoten, Oegstgeest, Leidschendam-Voorburg levert 

een onmisbare bijdrage voor de lokale democratie en met elk onderzoek dat zij publiceert en de 

aanbevelingen die zij doet, heeft zij impact. De kwaliteit van de onderzoeken en de begeleiding 

daarvan is hoog, de discussies in de RKC-vergaderingen zijn uitdagend. De verschillende 

perspectieven die de leden meenemen dragen aan beide bij. 

Hoewel het voor mij een uitdaging was het RKC-werk te combineren met mijn dagelijkse werk en 

privé, haalde ik altijd veel energie uit de bijdrage die we als RKC leveren, onze vergaderingen, de 

begeleiding van de onderzoeken en de goede onderlinge samenwerking. Ik wil jou en de andere 

leden daarvoor hartelijk danken.  

Ik heb er vertrouwen in dat jullie de bestaande kwaliteit behouden en de positie van de RKC nog 

verder wordt verankerd met de komst van de Wet versterking decentrale rekenkamers. Ik zou jullie 

willen aanmoedigen in de nieuwe selectieprocedure aandacht te blijven houden voor de diversiteit in 

samenstelling van de RKC: daar zit juist kracht.  

 

Voor de toekomst wens ik jullie veel succes, het ga jullie goed! 

 

 

Hartelijke groet, 

 

Saskia Hoogkamer 


